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RAZVOJ SPORTSKE INFRASTRUKTURE

Radovi na izgradnji prostora za VK 
Neptun, uskoro i u Gospinom polju

Uskoro će započeti i izgradnja 
prvog boćarskog doma Đuro 
Miletić, kao i cjelovita obnova 
dvorane u Gospinom polju.

Grad Dubrovnik stanovima će 
gospodariti u okviru programa 
D u b rova č ke  s t a n o g r a d n j e 
nastavljajući populacijske mjere 
priuštivog stanovanja za svoje 
građane, posebice usmjerene 
prema obiteljima s više djece.

GRADU UGOVORI O DAROVANJU ČETIRI STANA

Gradonačelnik Franković najavio 30 nove djece u 
povijesnoj jezgri

Na OrsaNu Napreduju radOVi na 
izgradnji hangara i klupskih prostora 
za Veslački klub Neptun. ‘Radi se o 
investiciji od gotovo milijun eura koja 
je iznimno važna. Godinama su pro-
stori bili neadekvatni’, naglasio je gra-
donačelnik Franković prilikom obila-
ska radova s predsjednikom kluba VK 
Neptun Markom Potrebicom. Izvođač 
radova je Texo Molior d.o.o., a najav-
ljeno je da će radovi biti završeni i prije 
ugovorenog roka, do Feste sv. Vlaha 
2025.

Uz ovu značajnu investiciju, u Gos-
pinom polju uskoro započinje gradnja 
novog nogometnog terena koji će slu-
žiti za U8 natjecanja i terena za košarku 
i badminton. ‘Prvi teren je nogometni 
teren za treninge i U8 kategoriju. Pla-
nira se zamijeniti umjetna trava, for-
mirat će se prostor za klupe za igrače. 

Uredit će se zid i betonske tribine na 
koje će se staviti plastične klupe. Zami-
jenit će se i dotrajale ograde, ali i golovi. 
Drugi teren će se urediti za košarku, ali 
i za odbojku i badminton’, najavio je 
gradonačelnik Franković prilikom pot-
pisivanja ugovora vrijednog 334.720,50 
eura s pdV-om s izvođačem, tvrtkom 
Edel sport d.o.o. Putem Javnog poziva 
Ministarstva turizma i sporta, Gradu 
su odobrena bespovratna sredstva 
u iznosu od 199.084,00 eura za ove 
radove, dok će preostali iznos osigu-
rati iz vlastitih sredstava.

pOtpredsjedNiK Vlade i miNistar 
prostornoga uređenja, graditeljstva i 
državne imovine Branko Bačić uru-
čio je u petak gradonačelniku Matu 
Frankoviću odluku i ugovor o darova-
nju četiri na korištenje Gradu Dubrov-
niku, od kojih je najveći onaj od 140 
metara kvadratnih u ulici Uz Jezuite 
u povijesnoj jezgri. Ostala tri stana 
nalaze se u ulicama Gabra Rajčevića, 
Iva Vojnovića i Dr. Ante Starčevića, a 
površine im se kreću od 40 do 73 metra 
kvadratna.

‘Nastavljamo naseljavanje povijesne 
jezgre zahvaljujući Vladi i potpredsjed-
niku Bačiću. U idućih manje od godinu 
dana, 30 nove djece će živjeti u povije-
snoj jezgri sa svojim obiteljima. Dakle, 
cijeli jedan školski razred’, kazao je 
gradonačelnik Franković. Uputio je 
zahvalu Vladi, premijeru Andreju Plen-
koviću i ministru Bačiću na njihovoj 
podršci i razumijevanju važnosti ovog 

projekta.
Potpredsjednik Bačić ovom je prigo-

dom najavio daljnji razvoj stambene 
politike na području Grada Dubrov-
nika, ali i cijele Dubrovačko-nere-
tvanske županije. ‘Idući ćemo tjedan 
na sjednici Vlade održati prezentaciju 
na kojoj ćemo članovima Vlade pre-
zentirati s kojom stambenom politi-
kom i nacionalnim stambenim planom 
želimo pomoći našim sugrađanima. 
Bilo da se odluče za kupnju stanova, 
bilo da se odluče za najam. U ovom tre-
nutku su cijene stanova i najma vrlo 

visoke i to je jedan ozbiljan problem, 
ne samo u Hrvatskoj, s tim se proble-
mom suočava cijela Europa’, kazao je 
Bačić i dodao da je 400 tisuća stanova 
u Hrvatskoj prazno.


